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DE BALLENVANGER 3

Heren 1, Dames 1 en sponsoren hebben een 
geweldige tijd gehad in Torremolinos. Het befaamde 
“groepsproces” is hier definitief vorm gegeven en 

als de eerste voortekenen ons niet bedriegen, dan gaan 
heren 1 en dames 1 gewoon voor het kampioenschap 
strijden. De wedstrijden tegen VVO, VDZ en DVV werden 
heel erg goed bezocht door vele Westervoorters, die iedere 
week met veel plezier naar het voetbal komen.

Ook op het gebied van jeugd is er genoeg te melden. Met 
de komst van een zogenaamd samenwerkingsteam voor de 
JO-10 met onze buren van AVW’66, hebben we weer een 
aantal kinderen lekker aan het voetballen. Verder zie je dat 
de noeste arbeid van ons jeugdkader zijn vruchten afwerpt. 
Veel van onze jeugd speelt in de 1e klasse en het plezier 
spat wekelijks van het veld. Prachtig te zien dat we als 
vereniging ook hier mooie stappen zetten.

Op bestuurlijk niveau is er genoeg gebeurd de eerste weken 
van het nieuwe jaar. Zoals in de nieuwjaarsspeech al 
aangekondigd, zijn de besturen van SC Westervoort, 
AVW’66, de tennis- en korfbalvereniging eind januari door 
de gemeente ingelicht over de plannen die men met het 
gebied Westervoort Noord heeft. En hier vallen onze velden 
dus ook onder: de plannen spreken nu van een kleine 500 
woningen, die onder andere op de terreinen van AVW’66 
en SC Westervoort gebouwd gaan worden. En met een zeer 
ambitieuze planning heeft de gemeente ons te kennen 
gegeven dat zij er naar streven dat wij in het 2e kwartaal 
van 2025 zullen verhuizen naar een nieuwe locatie. De 
verwachting is dat dit wellicht nog wat gaat veranderen, 
maar dat de gemeente stappen wil zetten, is duidelijk.

Als voetbalverenigingen hebben we besloten samen te 
werken aan een plan om tot 1 vereniging te komen. Het 
voornemen was om in maart met een eerste plan te komen, 
maar de werkelijkheid is wat weerbarstiger. Het kost 
domweg meer tijd om alle onderdelen van dit plan te 
voltooien. We willen nu aan het begin van het seizoen 2023 
- 2024 een plan klaar hebben, dat we dan aan de leden 
voor kunnen leggen. Dit kan dan eind dit jaar op de 
ledenvergadering ingediend worden.
Ook hier hebben we jullie hulp bij nodig: aarzel dus niet 
jouw bijdrage te leveren aan dit proces. Beide besturen 
hebben in ieder geval de stap gezet om iedere maand 
samen te vergaderen om zo te zorgen dat we ons richting 
gemeente goed kunnen laten horen.

Al met al gaan we vooruit en staan we even stil: ‘t is net 
het echte leven….. De komende maanden gaan we in ieder 
geval weer genieten van het spelletje. Met de lente op 
komst is dat geen straf! Ik zie je dan ook graag langs de 
velden bij Sportpark Naederhuyse.

Tot slot: iedere keer als de Ballenvanger op de mat valt, is 
het weer bijzonder te zien hoe ongelofelijk mooi ons 
clubblad is. De zorg die aan dit medium wordt besteed is 
fantastisch en is meer dan een compliment waard aan al 
die vrijwilligers die zorgen dat het iedere keer een feestje is 
ons blad te lezen! 

MARC DE LANGE

VOORWOORD MARC DE LANGE

Voortgang en stilstand….
Het is alweer maart 2023 en de 2e column van uw voorzitter moest 
geschreven worden. Er is weer genoeg gebeurd, net als er de 
komende tijd genoeg zal gebeuren. Het nieuwe jaar was nog niet 
koud begonnen of SC Westervoort ging met 58 personen (....) naar 
Zuid-Spanje. 

BAL03_2223_CC22.indd   3BAL03_2223_CC22.indd   3 05-05-2023   10:2305-05-2023   10:23



VAN DE REDACTIE

4 DE BALLENVANGER

Jan Koers Milan VigilanteAnousjka BoesveldMichel van Enckevort Aafke KemperAnne MatserLaura Matser Walter Bouwman

Sportclub Westervoort - Sportpark Naederhuyse
Brouwerslaan 7, 6931 AC  Westervoort 
Tel. (026) 3118876

Redactie-adres - Jan Koers
Waemelslant 160, 6931 HR Westervoort 
Tel. (026) 3113259
ballenvanger@scwestervoort.nl

Lidmaatschap / contributie 
Ben je verhuisd of heb je een nieuwe bankrekening? 
laat het ons dan weten. 
Je ontvangt dan bijvoorbeeld ons mooie clubblad op het juiste 
adres en er ontstaan geen problemen bij het innen van de 
contributie. 

Contact
Graag via het emailadres ledenadministratie@scwestervoort.nl

Bank- en gironummers
Rabobank Arnhem / Westervoort: 
NL35RABO036.97.50.330
ING: NL32INGB0002405432

CONTRIBUTIE PER KWARTAAL HALFJAAR JAAR INSCHRIJFGELD

Senioren (vanaf 19 jaar) € 63,90 € 126,50 € 250,30 €  5,00

Junioren (van 13 t/m 18 jaar) € 52,00 € 102,90 € 203,70 €  5,00

Pupillen (van 7 t/m 12 jaar) € 46,10 €   91,20 € 180,50 €  5,00

G-senioren € 38,60 €    76,50 € 151,30 €  5,00

G-trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Champions League (ukken) € 38,60 €  76,50 €  151,30 €  5,00

Trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Werkende leden € 14,90 €   29,40 €   58,20

Begunstigers/Donateurs € 14,90 €   29,40 €   58,20

Als deze Ballenvanger op de mat valt, zijn we 
al weer een heel eind op weg naar het eind 
van de competities.

De redactie hoopt weer op een aantal mooie kampioen-
schappen voor de teams van sportclub. De foto op de 
voorzijde van het clubblad is dit keer een moment uit de 
wedstrijd van MO15-1 tegen VDZ MO15-2.
De foto van de middenposter is het team MO17-1.

Alle teams nog veel succes in de laatste voetbalweken van 
dit seizoen.

Inleverdatum kopij De Ballenvanger nr 4: 
vrijdag 26 mei.
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Gewijzigde contributies per 1-7-2019. Inclusief wedstrijdtenue voor spelende leden. 
Inschrijfgeld, éénmalig voor nieuwe leden.
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6 DE BALLENVANGER

Mick Schuilenburg
Mick is geboren op 28 februari 2023. 

Zijn gewicht was 4144 gram,
Zijn ouders zijn: Jasper Schuilenburg 

(ex-Westje 5) en Iris de Groot (ex-Vr1)

ALGEMEEN

Van het hoofdbestuur

BIERTJE IN DE 
KLEEDKAMER…..
Begrijpelijk, je hebt net een wedstrijd 
gespeeld en daar heb je best dorst van 
gekregen. Logisch dat een biertje er dan in 
gaat (zeker als je 18 jaar of ouder bent).

Als club willen we hier duidelijke afspraken over maken. 
Een biertje drink je in het clubhuis of als het lekker weer 
is op het terras. Glaswerk op of aan het veld is niet 
toegestaan. Ook het drinken van een biertje in de 
kleedkamer zien we liever niet gebeuren. Wil je dan toch 
een biertje in de kleedkamer drinken, willen we jullie er 
graag op attenderen dat je een kratje bier in de kantine 
kunt kopen ter ere van je verjaardag. Dat is ook de enige 
mogelijkheid die we toestaan. Het zelf meebrengen van 
bier of sterke drank is uiteraard niet toegestaan.

En als we daarbij ook nog een advies mogen geven: wil 
je trakteren, neem je elftal dan mee het clubhuis in. Daar 
hebben we immers ons clubhuis voor.

Dank je wel!

BESTUUR EN CLUBHUISCOMMISSIE SC WESTERVOORT

Uit de Historie 

Herinnering aan Gerard 
Klinkenberg
Hedenmorgen was ik als waarnemer KNVB op uw 
sportpark. 
Mijn gedachten gingen toen ook uit naar vroeger toen ik 
scheidsrechter was. 
Als jeugdig scheidsrechter mocht ik in de jaren '70 het 
eerste elftal van SC Westervoort leiden in de 1e klasse 
Afdeling Arnhem (nu op veld 3). 
Ik werd toen ontvangen bij SC Westervoort door de heer 
Klinkenberg. Het fijne sportieve contact is nooit verloren 
gegaan, helaas lees ik nu dat Gerard is overleden. 

Moge hij rusten in vrede. 

MET VRIENDELIJKE GROET, EDDIE WEIJMAN, 

OUD SCHEIDSRECHTER.
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DE BALLENVANGER 7

Westervoort heeft 3 jaar moeten wachten op een 
carnavalsoptocht. Was het eerst de storm die 
roet in het eten gooide, later was het corona die 
ervoor zorgde dat de optocht 3 jaar lang niet 
door kon gaan. 
Maar op zondag 12 februari was het dan 
eindelijk weer zover en mochten de deelnemers 
van de optocht hun creaties laten zien. Met 1012 
deelnemers aan de Westervoortse optocht trok 
er een ware carnavalsstoet door de straten van 
Doldorp.

M
e
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Ook sportclub Westervoort bleef niet onopgemerkt. Velen 
hadden hun sporttenue verruild voor mooi uitgedoste kledij.
Hierbij een enkele impressie. De foto´s van de optocht, 
waarin Sportclub vertegenwoordigd was, worden verzameld 
in de rubriek fotoalbums op de website van Sportclub.
Aan het einde van de optocht was er een groots feest en 
een prijsuitreiking in zalencentrum Wieleman.

CARNAVAL MET SPORTCLUB
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8 DE BALLENVANGER

VRIJWILLIGERSBIJEENKOMST

VRIJWILLIGERSBIJEENKOMST 
SEIZOEN 2022-2023

Beste vrijwilligers, vriendinnen, vrienden, 
partners, sponsoren, leden van de Club van 100, 
SESN en iedereen die vanmiddag bij onze 
vrijwilligersmiddag aanwezig is:

Tijdens de nieuwjaarsspeech heb ik het ook al eens gezegd 
en ik herhaal het maar weer: wat ongelofelijk fijn en leuk 
om hier, zaterdag 15 april, weer met jullie allemaal te 
mogen staan. En het is een mooie traditie om jullie als 
vrijwilligers te bedanken voor jullie inzet, groot en klein. En 
natuurlijk ook de partners van jullie allemaal, die vaak even 
alleen gelaten worden als je weer eens op de club bent. En 
ja, daar heb ik inmiddels ook al best wat ervaring mee.

Al die inzet van jullie die iets voor onze club doen, geweldig 
natuurlijk! Het is en blijft vrijwilligerswerk, maar wij als 
bestuur zijn daar natuurlijk enorm blij mee. En als we dan 
de komende maanden weer wat mensen kunnen bewegen 

om zich ook 2 minuutjes per dag voor de club in te zetten, 
wordt het alleen maar eenvoudiger. Vele handen maken 
licht werk en zeker vandaag wordt dat enorm gewaardeerd. 
Met meer dan 100 aanmeldingen voor vandaag kunnen we 
als club trots zijn dat er zoveel vrijwilligers een steentje 
bijdragen. En dan in de wetenschap dat niet iedereen 
vanavond aanwezig kon zijn, maakt dat het geweldig is te 
zien dat zoveel mensen zich inzetten voor onze mooie club. 
Dank jullie wel en wij als bestuur hopen dat jullie ook 
volgend jaar weer zoveel inzet tonen als je nu hebt gedaan.

Het is nu ook een goed moment om het eerste kwartaal 
van 2023 door te nemen en een aantal zaken te benoemen. 
Allereerst is er natuurlijk het voetbal, en dan met name de 
enorme beleving en plezier waarmee we (bijna) wekelijks 
langs de velden worden verwend. Heren 1 staat er geweldig 
voor en laat vandaag ook zien dat zij de waardering voor 
alle vrijwilligers en supporters enorm op prijs stellen. 
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DE BALLENVANGER 9

 

Vandaar dat zij ons vandaag helpen met de barbecue en 
het drankje. Waar de druk op 1 januari al werd opgevoerd, 
is de spanning nu nog voelbaarder. Gaat er geschiedenis 
geschreven worden in Westervoort? Gaan we promoveren 
naar de 2e klasse? Met nog 6 finales te gaan, de 
onvoorwaardelijke steun van de supporters, inclusief de 
sfeeracties, moet dit toch mogelijk zijn. Ook Heren 2 staat 
er goed op, net als Zaterdag 2, Heren 4, JO19-1 en JO14-2. 
En alle andere elftallen hebben natuurlijk wekelijks het 
plezier dat bij het spelletje hoort. Wat hierbij belangrijk is: 
het bestuur prijst zich gelukkig dat het qua normen en 
waarden super goed gaat bij de club. Als je af en toe de 
excessen hoort en ziet langs de velden, kunnen wij alleen 
maar enorm trots zijn op al onze voetballers en vrijwilligers 
dat wij hier niet aan mee doen. Het woord RESPECT staat 
niet voor niets hoog in het vaandel van onze club.

Wat natuurlijk ook speelt en waar iedereen wel wat over 
hoort, zegt, vindt of ervaart: de gemeente met haar 
bouwplannen en de samenwerking met AVW’66. 
Om te beginnen met de gemeente. Het is duidelijk dat de 
gemeente met spoed wil gaan bouwen op de terreinen van 
SC Westervoort en AVW’66. Hiervoor is een raadsbesluit 

aangenomen in maart 2023, waarbij er sprake is van zo’n 
500 woningen tussen de Rivierweg en de brug. Het bouwen 
van de woningen in Westervoort Noord zou ergens volgend 
jaar moeten beginnen en voor de voetbal-, tennis- en 
korfbalverenigingen staat dat we in het 2e kwartaal van 
2025 naar de nieuwe accommodatie zouden moeten 
verhuizen. Los van het feit of dit wel heel ambitieus plan 
haalbaar is, ontbreekt het ons als voetbalvereniging 
(overigens net als bij onze buren van AVW’66, de 
tennisvereniging en de korfbal) aan enige financiële 
onderbouwing. Vandaar dat de besturen van AVW’66 en  
SC Westervoort in maart een brief aan het college van 
Burgemeester en Wethouders hebben gestuurd om onze 
zorgen te uiten. Deze zorgen gaan dan over de locatiekeuze 
van de nieuwe accommodatie, de status van het 
kunstgrasveld maar met name de financiële consequenties. 
Als SC Westervoort zijn we een financieel meer dan 
gezonde vereniging en dat willen we heel graag zo houden, 
nu en in de toekomst.

Om dan dat bruggetje maar te gebruiken: ook in de 
toekomst willen we natuurlijk kunnen genieten van het 
voetbal in Westervoort. Hierover zijn de besturen van SC 
Westervoort en AVW’66 al geruime tijd met elkaar in 
gesprek. En zeker nu vanuit de plannen van de gemeente 
Westervoort de druk er wat op komt te staan, merk je dat 
dit leeft in de club. Waar we sinds begin van dit jaar een 
zogenaamd SamenwerkingsTeam (ST) met AVW’66 voor de 
jongens onder 10 hebben, is het idee om dat waar nodig 
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DE BALLENVANGER 11

VRIJWILLIGERSBIJEENKOMST 

volgend seizoen voor de jeugd uit te breiden. Let hierop dat 
het “waar nodig” wellicht voor iedere vereniging anders 
kan zijn. Maar samenwerken doe je samen, met respect 
voor een ieders positie of mening, zonder elkaar daarin te 
beschadigen. We moeten ons blijven realiseren dat we met 
z’n allen het beste voor de club en voor het voetbal in 
Westervoort willen.

En nu over naar het moment waar jullie natuurlijk allemaal 
voor zijn gekomen: de verkiezing van de vrijwilliger en 
vrijwilligster van het jaar. Zelfs deze week werd ik nog 
aangeschoten in het clubhuis met de melding dat het 
gouden duo achter de bar toch wel tot vrijwilligers van het 
jaar gekozen moest worden. 

De vrijwilligster van het jaar loopt eigenlijk nog niet zo heel 
lang rond bij de club. Maar ze heeft al een onuitwisbare 
indruk op iedereen achtergelaten. Afkomstig uit Limburg is 
ze na veel omzwervingen voor de liefde in ons dorp beland. 
Met een voetballende zoon en dochter en een echtgenoot 
die al erg actief betrokken was, kon het niet anders dat ook 
zij wat zaken ging oppakken. En dat liep natuurlijk meteen 
verschrikkelijk uit de klauwen: zaterdag commissie, de 

Ballenvanger, clubhuiscommissie, coördinator van de 
meidenteams en begeleidster van de MO20. Duidelijker dan 
dit kon het niet worden: dames en heren, Anousjka 
Boesveld is in onze ogen dit jaar de vrijwilligster van het 
jaar!

De man die dit jaar als vrijwilliger van het jaar wordt 
verkozen is al ruim 22 jaar lid van onze mooie club. Met zijn 
40 jaar levenservaring kent iedereen dit betrokken lid. 
Overdag werkt hij in de gezondheidszorg en is hij fanatiek 
aanhanger van Vitesse. Op zaterdag en zondag is hij heel 
veel op en rond onze velden te zien. Als voetballer, in het 
clubhuis achter de bar en in de keuken, maar zeker ook als 
scheidsrechter op onze velden! Het is dan ook niet meer 
dan logisch dat Jasper van den Oosterkamp dit jaar wordt 
verkozen tot vrijwilliger van het jaar.

Rest mij jullie namens het bestuur maar ook namens al die 
voetballers die hier wekelijks op de velden staan nogmaals 
te bedanken en wens ik jullie nog een hele fijne avond! 

DOOR: MARC DE LANGE, VOORZITTER
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12 DE BALLENVANGER

SAMENWERKING AVW EN SPORTCLUB
   WESTERVOORT VOOR TWEE JO10-TEAMS
Zowel AVW als Sc Westervoort hadden een tekort 
aan spelers in de JO10-lichting. AVW kreeg iedere 
week met moeite een team samengesteld voor 
de wedstrijden en SC Westervoort had te weinig 
spelers om 2 teams neer te zetten. Hoe mooi is 
het dan, dat je als buren elkaar kan helpen zodat 
iedere speler lekker kan voetballen? Ze zeggen 
niet voor niets: “Beter een goede buur, dan een 
verre vriend.” Zo gezegd, zo gedaan..

Met die gedachte hebben AVW en Sportclub Westervoort 
in de winterstop contact met elkaar gezocht. 
JO10-1 van AVW had 6 spelers en JO10-1 van SCW had  
14 spelers. Zo is stap 1 snel gemaakt en zijn deze spelers 
verdeeld over 2 teams waardoor er 2 volwaardige teams 
ontstonden, zodat iedereen aan voetballen toekomt. 

De tweede stap was de beslissing nemen waar getraind 
wordt en waar de wedstrijden gespeeld worden. 
Omdat de meeste spelers bij SCW voetballen is er gekozen 
voor SCW. Om het voor alle betrokkenen overzichtelijk te 
maken en houden is er ook gekozen om alles op 1 locatie 
te doen. Dit maakt het ook voor de tegenstanders duidelijk 
in de voetbalapp. 

De derde stap was spelers en ouders informeren over de 
gemaakte plannen en indeling van de spelers. 

Voor sommige spelers en ouders kwam het nieuws 
onverwacht en was het even schrikken. Er is tenslotte niet 
voor niets voor SCW of AVW gekozen. Een aantal spelers 
van AVW vinden het jammer dat ze niet meer bij AVW 
trainen en voetballen. Gelukkig vinden ze het belangrijker 
om lekker te kunnen voetballen en met genoeg spelers de 
wedstrijden te spelen.

De vierde stap was trainers regelen voor beide teams. 
Jan Jaap en Jens waren al trainers van JO10-1 van SCW. Jan 
Jaap kan i.v.m. zijn opleiding niet meer aanwezig zijn bij de 
trainingen, maar de wedstrijden begeleidt hij wel. Menno 
en 2 trainers in opleiding zijn meegekomen vanuit AVW, 
maar helaas zijn de 2 laatst genoemden niet vaak 
aanwezig. Voor de JO10-2 was nog geen vaste trainer. 
Tijdens de informatieavond heeft Dennis zich hiervoor 
opgegeven en daarmee was ook deze stap geregeld. 

De laatste stap is kijken hoe alles in de praktijk 
verloopt. 
Kunnen de spelers het goed met elkaar vinden, hoe 
verlopen de trainingen en de wedstrijden?
Het onderlinge contact tussen de spelers is goed. Kinderen 
op die leeftijd maken gelukkig snel vrienden en als ze lekker 
kunnen voetballen is het al gauw goed. De trainingen 
worden goed bezocht, gemiddeld staan er toch zo’n  
20 spelers op het trainingsveld. Het aantal trainers dat 

Trainers van links naar rechts: Dennis, Menno en nieuwe ass-trainer Jan met de spelers van de JO10-1&2 AVW-SCW.
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VERHAAL VAN HET KWARTAAL 

aanwezig kan zijn bij de trainingen is een aandachtspunt. 
Dennis is er beide dagen, Jens iedere maandag en Menno 
ondersteunt waar hij kan. Voor de 24 spelers die het team 
heeft mag er best hulp bij komen. Daarom hierbij meteen 
een oproep aan de ouders van de JO10-1&2: alle hulp is 
welkom!! Zowel bij de trainingen als bij de wedstrijden!! 

Wedstrijden: Wat de wedstrijden betreft, blijkt het soms 
toch nog lastig om een volledig JO10-2 gevuld te krijgen. Er 
zijn een aantal spelers die geen wedstrijden spelen omdat 
ze alleen trainend lid zijn, maar er zijn ook een paar spelers 
die zich vaak afmelden voor de wedstrijden. Hierdoor lukt 
het maar net (en soms net niet) om een volledig team 
samen te stellen voor de wedstrijden. 
Tijdens de wedstrijden blijkt dat de JO10-2 waarschijnlijk in 
een te hoge klasse is ingedeeld, zo zegt trainer Dennis. Het 
is niet erg om te verliezen, maar met grote verschillen is 
juist niet meer de bedoeling in deze nieuwe fase indelingen 
van de KNVB. We gaan er vanuit dat dit in het nieuwe 
seizoen gecorrigeerd wordt.

Aandachtspunt voor beide teams is vooral ervoor zorgen 
dat ze zich gaan ontwikkelen om een hecht team te 
worden. Dat kost tijd en inzet van alle betrokkenen: Spelers, 
trainers en natuurlijk de ouders.

Alle betrokkenen vanuit AVW en SCW en de trainers hopen 
dat alle JO10 spelers het naar hun zin hebben en houden 
dit seizoen en dat ze er allemaal weer zijn zodra het nieuwe 
seizoen van start gaat in augustus.

Wij, in dit geval van Sportclub Westervoort en AVW, wensen 
beide teams succes maar vooral veel voetbalplezier toe! In 
aanloop naar de fusie tussen AVW en SC Westervoort heeft 
JO10 alvast de eerste stap gezet.
PS: Ouders die willen helpen bij de trainingen en/of 
wedstrijden kunnen dit bij trainers Jan Jaap of Dennis 
aangeven. Alle hulp is welkom: rijouders, helpen bij de 
wedstrijden in de kleedkamers/in de dug-out, helpen bij de 
trainingen enz. enz.!!

DOOR ANOUSJKA

(Advertentie)
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DE BLIKVANGER JOCHEM STEVENS EN SEM WEISS
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SFEERMAKERS VAN HEREN 1
Deze keer is er een speciale editie van de 
Blikvanger. Vandaag interviewen wij de 
letterlijke blikvangers van de club. We laten jullie 
kennis maken met de supporters van heren 1. 
Zoals zij zelf zeggen ‘de sfeermakers’. Op een 
mooie dinsdagavond bij Sportclub Westervoort 
nodigen wij twee afgevaardigden van de groep 
uit, en zij vertellen…

Naam:
Jochem Stevens en Sem Weiss 

Leeftijd: 
17 jaar en 16 jaar.

Woonplaats: 
Jochem is woonachtig in WVZ, Westervoort-Zuid. 
Sem woont in de kern van Westervoort, ook wel het 
gezellige gedeelte van het dorp (naar eigen zeggen).

Kinderen:
Jochem: ‘Voor zover ik weet niet’. 
Sem: Haakt hier lachend op aan en geeft aan dat je het bij 
Jochem toch maar nooit weet. 

Voetbal:
Ze voetballen allebei in de JO17-1. Beiden zijn begonnen bij 
de Champions League.

Hoe komen jullie aan het voetbaltalent?
Beide heren zijn het erover eens dat zij dit van hun moeders 
gekregen hebben, duidelijk is dat beide vaders niet geboren 
zijn met voetbaltalent. Maar ze zijn best aardig en kennen 
andere kwaliteiten. 

Positie:
Jochem: ‘Als ik speel, dat is nog maar de vraag, dan speel ik 
óf centraal achterin of spits. Ik sta daar waar Rob (red.: Rob 
Stevens, trainer) zin in heeft.’ 
Sem: ‘Ik speel eigenlijk altijd op de 10.’

Wat doe je in het dagelijks leven?
Jochem: ‘Ik doe eigenlijk helemaal niks, zo weinig ik op het 
veld doe, zo weinig doe ik ook op school. Ik zit in het eerste 
jaar van ‘hout en meubelmakerij’ en ik loop nu stage in 
Wehl. Naast school en voetbal werk ik bij de Plus.’ 
Sem: ‘Ik zit in het vierde jaar van het VMBO op het Candea 
College. Volgend jaar ga ik naar het CIOS in Arnhem. In het 
weekend werk ik bij Wieleman. Na het werk ga ik zo snel 
mogelijk naar de schuur bij Jochem om aan te sluiten bij de 
borrel.’ 

Wat zijn je hobby’s?
Jochem: ‘Bietje bier drink’n, meestal doen wij dit op de 
vrijdag- en zaterdagavond met onze vaste vriendengroep 
(van elf man sterk). Sinds kort komen daar nog wat meiden 
bij. Ze zijn het erover eens dat de ‘beste deerntjes’ uut 
Lathum en Giesbeek komen. Beide heren hebben overigens 
geen relatie, al denkt Jochem dat Sem hier toch niet 
helemaal eerlijk over is naar de verslaggeefsters toe.’ (van 
te voren is er een waarheidsclausule getekend, als blijkt dat 
deze geschonden is krijgen de verslaggeefsters een heerlijk 
speciaal biertje in het clubhuis).

Omschrijf elkaar in vijf woorden
Jochem over Sem: ‘Hosselaar’ net als zijn vader, soms een 
‘kleine b*tch’ met zuup’n.
Sem over Jochem: ‘Het is moeilijk hoor mensen’, ’Jochem 
kan aardig zuup’n en is ondanks dat bijna altijd fit op 
zaterdag, helaas houdt hij vaak de bank warm’. Jochem 
haakt hierop in; ‘lekker op de bank met mijn trainingsbroek 
aan’. 

Volg je ook teams binnen Sc Westervoort? 
Ja, wij volgen de JO19-1 en de teams van onze broers en 
zussen. 

Lees je de Ballenvanger?
Na flink aandringen van de verslaggeefsters geeft Jochem 
het enige juiste antwoord: ‘Ja’. Sem: ‘Ik lees hem alleen als 
oma mij wijst op interessante en leuke interviews.’
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Wij zagen jullie voorbijkomen als hooligans op 
Instagram, hoe komt dit zo?
Ten eerste willen wij benadrukken dat wij géén hooligans 
zijn, wij noemen onszelf liever sfeermakers. Wij zijn nette 
jongens, overtreden soms wat kleine regels, maar creëren 
met ons vuurwerk en enthousiasme een geweldige sfeer. 
Daarnaast willen wij vooral niet naast onze schoenen gaan 
lopen. Wij weten dat wij door het hele land nu bekend zijn 
(red.: zichtbaar op local-ultra’s Instagram), maar zijn nog 
steeds de normale Westervoorters als voor ons succes. 

Hoe zijn jullie op dit idee gekomen?
Bij Ajax hebben wij gezien hoeveel sfeer supporters kunnen 
maken en zo hebben wij de start gemaakt.

Wie zijn de sfeermakers?
De groep bestaat uit Sascha, Raya, Stan, Toon2, Kaj, Wessel, 
Stijn, Willem, Koen, Tijs, Luca en wij twee.

Wat was jullie hoogtepunt?
De wedstrijd thuis tegen DVV. Veel mensen, de wind stond 
goed wat betekende dat het gehele veld blauw (en wit) zag 
van de blauw- en witte rook en de wedstrijd ging gelijk op. 
Dit was voor ons als sfeermakers echt de kers op de taart. 

Hoe ziet jullie voorbereiding eruit?
Van tevoren maken wij een plan, hiervoor is het belangrijk 
dat de wind in kaart gebracht wordt. Alles moet perfect 
lopen, want de wind speelt met het vuurwerk een cruciale 
rol. Soms moet voor het perfecte resultaat een regel 
overtreden worden, zo was dit het geval in Doetinchem. Wij 
moesten stiekem op de hekken klimmen om het perfecte 

sfeerbeeld te creëren. Jochem geeft aan dat het zondag 
(12-03) tegen Concordia misging, ‘er was helaas alleen 
witte rook zichtbaar’. Maar de jongens zijn reëel en 
accepteren kleine fouten in hun nog prille carrière, 
‘kleinigheidjes heb je gauw’. 

Zien wij jullie nog vaker bij de wedstrijden van  
heren 1?
De afgelopen weken hebben wij vier keer voor een 
uitmuntende sfeer gezorgd, wij moeten de verwachtingen 
niet te hoog gaan leggen en nemen dus de aankomende 
weken wat rust. Maar wij zullen alvast een ding verklappen; 
‘de kampioenswedstrijd wordt een gekkenhuis, ik zeg het je 
maar één keer!’. 

DOOR: AAFKE EN ANNE
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1E ELFTAL  

SC WESTERVOORT - DVV 
WEDSTRIJDVERSLAG (11 FEBRUARI 2023) 

Voorafgaand aan de wedstrijd betraden de 
spelers van beide teams het veld met aan een 
ieder zijn hand een speler uit onze Champions 
League. Iets waar de topspelers uit de CL nog 
lang van hebben genoten (de foto’s zeggen 
genoeg).

Door naar de wedstrijd, dit waren de opstellingen van beide 
teams:
SC Westervoort: Sessink, J. Gerretzen, G. Smink, Hendriks, 
v. Barneveld, v. Grieken, Kaak, P. Gerretzen (78. Cakir), Klein 
Holte, Baaijens (46. Richardson), Amezrine.

DVV: Vos, Krechting, Y. Stark, Marogna, Poorter, Mattijssen, 
v. d. Dam, B. Stark, Janssen, v. Haeren, Den Hartog (57. 
Hartjes).

De derby tegen DVV leverde geen winnaar op en zelfs geen 
doelpunten. Daarmee stapten de Duivenaren tevreden van 
het veld en gingen de Westervoorters - na een tweede 
gelijkspel op rij - met een wat rottig gevoel weer de 
kleedkamer in.

Met sprankelend spel heeft Sportclub dit seizoen bij vriend 
en vijand respect afgedwongen. En niet alleen respect maar 
ook angst bij de tegenstanders. Van tevoren was bekend 
dat DVV - om niet verder weg te zakken uit de kopgroep - 
genoegen zou nemen met een punt. En meer zat er 
vandaag voor hen ook niet in; de paar schaarse aanvallen 
werden zelden echt gevaarlijk en merendeels vakkundig 
onschadelijk gemaakt door de Westervoortse defensie.

De blauwwitten lieten deze wedstrijd niet hun vertrouwde 
voetbal zien. De intentie om attractieve aanvallen, knappe 
combinaties met fluweel voetenwerk, prachtige 
passeerbewegingen en passes, kostelijk kapwerk en 
dondersmooie doelpunten te laten zien was er wel maar 
het was tegen DVV iets teveel ‘net niet’. Te hard, te kort, te 
diep, te ver doorgevoerd, te onnauwkeurig of te goed 
keeperswerk van de DVV-doelman. Waarom het tegen DVV 
niet lukte? Geen idee. Ja, er deden enkele niet okselfrisse 
middenvelders mee; Tycho (achillespees), Martijn (ribben) 
en Pelle (alles) konden hun stempel nu niet op de wedstrijd 
drukken. En dat er gespeeld moest worden op een versleten 
veld (dit krakkemikkig kunstgras is al jaren aan vervanging 
toe), helpt dan ook niet echt mee.
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En het is ook niet dat er geen kansen werden gecreëerd 
maar de bal wilde er gewoon niet in. Brian had in het 
eerste kwartier een grote kans en even later pakte Mounir 
de bal van de doorgebroken Martijn af om zelf doeltreffend 
af te ronden. Mooi doelpunt maar dat had hij beter niet 
kunnen doen, want hij werd voor buitenspel afgefloten.
Na rust verving Manu Brian en werd er meer op de altijd 
aanwezige individuele klasse van onze spelers gerekend. 
Dat had een veldoverwicht tot gevolg en twee ballen die 

van de Duivense doellijn moesten worden gehaald. Vijf 
minuten voor het einde slalomde Tycho zich na een pass 
van Joep door de DVV-defensie en trok de bal  van de 
achterlijn terug op Mounir. Zijn schot raakte echter 
uitsluitend de buitenkant van de paal....

Het puntenverlies is jammer maar we draaien nog steeds 
geweldig goed mee in 3B. Boven verwachting zelfs want 
wie had gedacht dat Sportclub Westervoort zich als 
promovendus  direct weer met de strijd om het 
kampioenschap zou gaan bemoeien (misschien is het zelfs 
beter niet bovenaan te staan want als koploper wordt er 
wekelijks op je gejaagd). Het is een super spannende 
competitie met nog 11 wedstrijden voor de boeg. Te 
vervolgen op 5 maart in Doetinchem tegen mede-
promotiekandidaat VIOD. Dus...

The Man of The Match voor mij? De scheids! Hij floot een 
puike wedstrijd. Ik hoop dat hij 5 maart ook komt. 

Naderhand was het nog lang gezellig met muzikale 
begeleiding van DJ Martinez. 

DOOR: ROB GERRETZEN
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PECHVOGEL VAN HET KWARTAAL

HEIN SMINK
Wie kent hem niet, de rots in de branding van 
Heren 1, de bevlogen clubhuiscommissie-
voorzitter en bovenal een echte clubman: Hein 
Smink. Helaas is Hein dit keer de ‘gelukkige’ om 
in deze rubriek te staan. Hoe en wat vertelt hij u 
graag.

Allereerst willen uw verslaggeefsters nog even de familie 
Smink bedanken voor de hartelijke ontvangst. Bij de familie 
aangekomen troffen zij Hein aan op de zogeheten hoge 
bank. Later zal over de diverse banken meer uitleg volgen. 
Eerst zullen we een korte introductie geven over Hein. Hein 
heeft namelijk een mooie prijslijst: driemaal kampioen bij 
Heren 1. Inmiddels speelt hij ook al 12 jaar in het eerste en 
is hij bijna 25 jaar lid. ‘Kippenvel’, aldus Hein. Eigenlijk 
voetbalt Hein zijn gehele carrière al op het middenveld. Hij 
heeft zelfs nog met legendes als Gandhi Weijers gespeeld, 
die liet zien dat er meer was dan presteren. Hein heeft 
eerder wel een hamstringblessure gehad, maar dit was in 
coronatijd. Hierdoor kon hij op tijd herstellen, maar dat is in 
dit geval niet aan de orde.
Helaas is Hein voor lange tijd uitgeschakeld door een 
afgescheurde kruisband. Deze blessure heeft hij opgelopen 
tijdens de Westervoort Cup tegen AVW’66, afgelopen 

september. Normaal gesproken spelen ze op gras, ditmaal 
speelden ze op kunstgras. Hein wilde een rood zwarte 
tegenhouden, maar wilde geen sliding maken in verband 
met de kans op een brandwond. Daarom stak hij zijn been 
uit, maar de tegenstander kwam precies met zijn knie in de 
holte van Heins knie. Hij voelde direct dat het een ander 
soort pijn was en dat het niet goed zat. Maar er kon in 
eerste instantie geen uitspraak over gedaan worden, omdat 
er nog veel vocht in de knie zat. Na ongeveer een maand 
vond er een MRI plaats, hieruit kwam naar voren dat er een 
beschadiging zat. Hein heeft daarna weer proberen op te 
trainen, maar bleef last houden. Toen hij met zijn makkers 
in december naar het WK darts ging kreeg hij weer veel 
pijn. De bult op naar Ally Pally ging bijna niet en zoals men 
Hein kent is er dan echt stront aan de knikker. 

Begin januari is Hein weer naar het ziekenhuis gegaan en 
werd er direct een afspraak gemaakt voor de operatie: 
dinsdag 7 februari was het zover. De operatie is gelukkig 
goed verlopen en nu staat er een fikse herstelperiode te 
wachten. Gemiddeld duurt dit tussen de 9 en 12 maanden. 
Het doel van Hein is om weer fit aan te kunnen sluiten bij 
Heren 1, hij gaat onder begeleiding van Jeroen hier naar 
toe werken. 
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Waar houdt hij zich dan zoal mee bezig dezer dagen? 
Gelukkig kan hij thuis werken, met de laptop op de bank en 
het been omhoog. Verder krijgt hij veel visite, kijkt hij veel 
voetbal en darts en loopt bruur Rick regelmatig binnen om 
de kinderen te brengen. Ook heeft hij bijna de gehele Game 
of Thrones afgekeken, Hein is positief over de serie en raadt 
hem aan voor iedereen die een kruisbandoperatie heeft 
ondergaan. Carnaval heeft hij niet kunnen vieren, maar hij 
heeft wel de optocht kunnen bekijken van achter het raam. 

Het trainingskamp in Spanje heeft Hein ook bijgewoond, 
hierbij was hij meer ter ondersteuning van Wim op de bank. 
Dit zet zich ook voort in de reguliere competitie, anders zit 
Wim vaak alleen op de bank en dat vindt hij niet zo leuk. 
Ook moet Wim elke 15 minuten plassen voor de wedstrijd, 
in de tussentijd kan Hein dan de honneurs waarnemen. Hij 
fungeert dan als een soort assistent trainer.

Terwijl Hein lekker op de praatstoel (bank) zit, komt broertje 
Gerard binnen gewandeld en onderbreekt het inspirerende 
interview. Hier zijn Hein en de verslaggeefsters niet van 
gediend en zij vervolgen het interview. Zoals u kunt zien op 
de foto’s is Hein één met zijn nieuwe lievelingskussen. Dit 
kussen is hoogstpersoonlijk gebracht door Pelle en Ronnie, 
namens de voltallige selectie van Heren 1. Hein begint 
helemaal te stralen als we over zijn kussentje vragen en 
omhelst zijn kussen nogmaals stevig. ‘Het is werkelijk waar 
een fantastisch kussen, ik ben er zo ontzettend blij mee.’ 
Eén van de activiteiten waarbij het kussen ingezet wordt 
zijn de dutjes gedurende de dag. Slapen in de nacht lukt 
niet zo goed, omdat hij op zijn rug moet slapen. Normaliter 
is Hein een buik- of zijslaper, evenals zijn broer Gerard. 
Omdat ook het bewegen en lopen veel energie kost, doet 
Hein veel dutjes gedurende de dag. Meestal begint de dag 
op de hoge bank. Naast de hoge bank bevindt zich de 
kleine dutjesbank. Hier neemt hij altijd zijn kussentje mee 
naar toe. Belangrijk om te melden is dat er eerder 2 
dutjesbanken waren in de woonkamer. Echter toen Hein 
thuis kwam van het trainingskamp in Spanje was zonder 
overleg de grote dutjesbank vervangen door de hoge bank. 

Dit deed hem ontzettend veel pijn. Gelukkig kan hij in de 
middag naar de middagdutjesbank in de serre. Hier kan hij 
lekker naar buiten kijken, de vogeltjes herkennen hem al. 
Dan wordt het echt tijd om weer wat te gaan doen. 

Op het moment van schrijven kan hij weinig naar buiten, dit 
maakt het saai. Hein mist met name de sociale dingen, 
zoals zijn vaste dartavond en de gezelligheid bij de club. 
Zondag speelt heren 1 een oefenwedstrijd en gaat hij voor 
het eerst weer kijken. Hein geeft aan dat de sfeer in de 
groep heel goed is, bijna elke zondag eten ze wel samen na 
de wedstrijd. Hein is hiervoor wel de aanjager, hij is de 
aanvoerder van de 3e helft. Voetbal is bijzaak van de 
sociale factoren. Hij mist verder ook het weissbier, wegens 
de tramadol leek het hem niet verstandig om hierbij een 
alcoholische versnapering te nuttigen. Gelukkig heeft hij 
afgelopen zaterdag weer een lekkere goudgele rakker 
kunnen drinken. Ook wil Hein nog vermelden dat hij de 
donderdagavonden ook mist, de vaste kantineavond. 

Durft Hein zich tot slot te wagen aan een voorspelling voor 
de rest van het seizoen? Let wel, op het moment van 
interviewen is het 23 februari en staat heren 1 aan de 
vooravond van een aantal spannende wedstrijden. Hein 
geeft aan dat de wedstrijd tegen VIOD over 1,5 week erg 
belangrijk is. Als zij deze winnend af zouden kunnen sluiten 
staan ze er goed voor om de periode te pakken. De periode 
duurt nog 2 wedstrijden, het is ontzettend spannend. Het 
zou voor het eerst in de historie zijn dat Sportclub een 
periode pakt in de 3e klasse. We zijn benieuwd!

Hein, hartelijk bedankt voor dit geweldige 
interview. Ondanks dat je de pechvogel van het 
kwartaal bent (en van komende kwartalen eigenlijk 
ook gezien de herstelperiode), blijf je positief en 
optimistisch. We hebben alle vertrouwen dat je 
weer topfit terugkeert op de mooie Westervoortse 
velden! 

DOOR: ANNE EN AAFKE
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HET DEBUUT

I’LL BE BACK!
Hij heeft het niet gezegd maar het had wel 

gekund. John Groos is terug op het oude nest na 
een soort van rustperiode van 2 jaar. Na 4 jaar 
jeugdtrainer bij onze club is John nu terug als 

selectietrainer en wel als hoofdtrainer van 
zondag 2. John is net zo stoer, fanatiek en 

daadkrachtig als Robocop. Het mooie is dat hij 
dit combineert met een zeer open, sociaal en 

joviaal karakter. Genoeg ingrediënten voor een 
leuk interview in de vorm van een hernieuwde 

kennismaking.

Eerst over jezelf John. Je thuissituatie, je werk,  je 
hobby’s. 
Ik ben vader van Dani, mijn stoere zoon van 19 jaar. Ik ben 
vrijgezel en werkzaam bij Burghouwt Arnhem, technische 
groothandel. Ik besteed veel tijd aan natuur en wetenschap. 
En ja, tegenwoordig ook weer aan voetbal natuurlijk.

Helder, en dan nu over het voetbal.
Als speler, lang geleden in de jeugd begonnen bij Eendracht 
Arnhem en daar lang blijven hangen. Daarna nog twee 
seizoenen bij Vitesse 1892 gespeeld. Ik was geen Messi 
maar had blijkbaar specifieke talenten. Zo ben ik meerdere 
malen voor het Nationaal jeugdplan geselecteerd.
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Als trainer ben ik circa 15 jaar geleden begonnen toen Dani 
ging voetballen. Bij RKHVV gestart in de F-jes en na 2 jaar 
overgestapt naar Sc Westervoort D3. Toen achtereenvolgens  
naar de JO15-2, de JO15-1 en tot slot de JO16-1.

Wat heeft je ertoe bewogen terug te komen?
Ik voelde al enige tijd weer de behoefte, na 2 jaar niks 
doen, om weer iets op trainersvlak te doen. Ik was net 
begonnen met jeugd bij Eendracht toen de vacature bij 
Sportclub kwam. Ik werd actief benaderd door meerdere 
personen, dit helpt natuurlijk ook mee. Na een goed 
gesprek trok de samenstelling van het 2e en natuurlijk René 
van Haveren als rechterhand me over de streep. 

Hoe gaat de samenwerking met René?
René van Haveren is een fantastische man en vriend. We 
hebben al een mooie reis achter de rug samen en daar 
willen we graag vervolg aangeven. René vult me aan waar 
ik te kort schiet en remt me af waar ik doorschiet.

Wat zijn je eerste ervaringen bij en met het 2e?
Het is een mooi stel fanatieke spelers. Mooie mix van 
"oud" gedienden en jonge strijders. Spelers die willen en 
verdienen te worden gehoord en gezien. We hebben plezier 
rondom het voetbal maar op het veld zijn de mannen 
ontzettend gedreven. 

Zit er qua training en begeleiding een groot verschil 
tussen jeugd en senioren?
Nee, voor mij bij deze groep niet. Ook dit zijn jonge spelers 
die tactisch nog heel veel kunnen en willen leren. Daar ligt 
ook mijn sterkste punt, daar kan ik wat mee. Verder krijg ik 
alle hulp die ik vraag van zowel Wim Bleijenberg als andere 
stafleden van de selectie en Sc Westervoort.

Je hebt ervaring bij en met diverse voetbalclubs. Kun je 
sportclub kort omschrijven qua organisatie en 
cultuur?
Sc Westervoort heeft een fantastische sfeer en geweldige 

mensen. Het warme onthaal en het weerzien van iedereen 
voelde als thuiskomen.

Heb je bepaalde doelen als trainer?
Jazeker, mijn 1e opdracht is om in de 2e  klasse blijven. 
Verder wil ik de samenwerking in de selectie tot een max 
brengen en de samenstelling en kunde van het 2e zo dicht 
mogelijk laten aansluiten bij het 1e . Ook het 2e moet een 
elftal worden waar talentvolle (jeugd-)spelers graag in 
willen spelen en ze moeten worden uitgedaagd om 
maximaal te presteren.

Tot slot, wat wil je nog kwijt John?
De ontvangst en acceptatie is geweldig door het elftal en  
SC Westervoort. Ik ben trots om trainer te mogen zijn van 
deze intelligente voetballers waar ik zelf ook nog veel van 
kan leren. Ik kan en zal mijzelf als trainer hierdoor 
verbeteren. Ik vind het fijn om terug te zijn en te mogen 
werken met deze groep. Ik hoop dat we samen een mooie 
tijd tegemoet gaan.  

Inmiddels staat John 6 wedstrijden aan het roer en 
staat de teller op 18 punten met een doelsaldo van 
+23. Onbedreigd koploper in de 2e klasse zegt wat 
over het talent in de groep maar ook over de skills 
van John. Hij is niet alleen een prima trainer. John is 
ook in staat om een hecht collectief te smeden. 
Iedereen is bij deze uitgenodigd om een keer te 
gaan kijken bij het 2e. Een aanrader die absoluut de 
moeite waard is. 

Fijn dat je terug bent John.

DOOR: MICHEL
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1E ELFTAL

XXX

Intro xxx

Tekst Xxx

DOOR: XXX

MO17-1
ACHTERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: MARTIN BOUWMAN (ASS. TRAINER) RONNY ARENDS (ASS. TRAINER), 
SUUS UFFING, SUZIE BLOEM, SENNA VERHAAF, MAUD OTTEN, INDIA MESSING, GWEN GOUDERS, NIELS   
 LIPPINKHOF (TRAINER) MIDDELSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: LIZZY LAARBERG, SHANNON LIMBURG, DONNA 
BERBEN, JAYDI DE ROOS, GWENN LIPPINKHOF ONDERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: NOA VAN DER ZWAN, 
LYNN BOUWMAN, DANI LYNN HOUTHUIJZEN, NIENKE ARENDS, JOYCE BOSMAN
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COLUMN ROB

V.V. IJSSELRIJN

Ook dit is een zwart-witfoto, van ergens begin jaren 
'70. Iedereen draagt nog een stropdas, dus het 
moet sowieso lang geleden zijn. Dat dit geen 

reclameprent van Peek en Cloppenburg is, zie je direct. 
Weliswaar zit iedereen in een pak maar om voor model 
door te gaan moet er toch echt wel meer model aan zitten.
Dit zijn de toenmalige besturen van AVW '66 en Sportclub 
Westervoort, gebroederlijk op de kiek gezet. Opvallend is de 
toekomstgerichte, positieve blik van alle heren; alleen Henk 
Smits en Herman Willemsen kijken een beetje uit de toon. 
Het is fijn dat je als voetballer vooruit kijkt en denkt, zodat 
als je wordt aangespeeld, je weet waar de bal daarna heen 
moet, maar als voetbalbestuurder is die eigenschap 
natuurlijk nog veel belangrijker.
Zouden deze mannen toen al gezien hebben dat 50 jaar 
later....

Ik voetbalde een paar jaar bij AVW; iedereen doet in zijn 
jeugd domme dingen, laten we eerlijk wezen. Maar ik 
bewaar ook zeker mooie herinneringen aan deze periode. 
Want voetbal is niet alleen lekker bewegen, maar ook 
emotie, teamgeest én herinneringen. Vooral veel 
herinneringen.

Vanwege noodzakelijke huizenbouw moeten beide clubs 
verkassen naar een nieuwe locatie. De Gemeente 
Westervoort kan en wil geen twee sportparken voor hen 

financieren, vandaar haar verzoek  om te onderzoeken of 
één sportaccommodatie gedeeld zou kunnen worden. 
Daarnaast kwam onlangs het NOC/NSF in het nieuws met 
een rapport waaruit bleek dat jongeren steeds meer 
drempels zien om lid te worden van een sportclub; vaste 
trainingstijden en verplichtingen, spreken hen totaal niet 
aan. En de categorie daarboven kan in haar drukke 
levensfase met kinderen en een baan, sporten bij een 
vereniging ook steeds moeilijker inpassen. Met als 
gevolgen: een krimpend ledenbestand en een tekort aan 
vrijwilligers. Is het dan misschien niet beter om dan ook 
maar direct te onderzoeken of één vereniging voor het 
voetbal in Westervoort de meeste toekomst biedt?
Ik vind van wel en hoop ook dat die er komt.

Ondanks pandemieën, klimaatverandering, populisme, 
algoritmes en weet ik wat al niet meer ellende, zal voetbal 
blijven bestaan... moet voetbal blijven bestaan. Zodat er 
weer nieuwe - kleurrijke - sportherinneringen kunnen 
ontstaan. En mijn kleinzoon in clubverband tegen een 
balletje kan blijven trappen. 

DOOR: ROB GERRETZEN

'Opa Beer, bestonden er vroeger geen kleuren?' 
Ik kreeg deze vraag onlangs van mijn kleinzoon. 
Alles wat hij van vroeger ziet, zoals foto's en 
films, kent uitsluitend allerlei schakeringen van 
de kleuren zwart en wit. En dan gaat zo'n 
kinderbrein aan de slag. Daar worden dingen 
nog logisch gecombineerd, resulterend in zo'n 
goeie vraag. Slimme jongen. Van wie zou hij dat 
hebben?.... Precies, dat denk ik ook.
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Het is al weer lente, genieten van de eerste warmte die 
de zon ons geeft.

Wij heten Feminin Nails van Nancy Aalders van harte 
welkom. Zij is met haar bedrijf een nieuwe 
kleedkamerdeur-sponsor.

Langs het hoofdveld zijn nog plekken voor 
reclameborden. Bij Sportclub Westervoort hebben wij al 
heel veel goede bordsponsors. We kunnen er niet 
genoeg hebben. Werkt u bij een bedrijf of kent u een 
bedrijf dat mogelijk een bordsponsor wil worden, laat 
het ons weten via contact@basnwestervoort.nl. Wij 
horen wij dat graag. 

BASN gaat weer genieten van de laatste fases van de 
competitie. Wij zijn even benieuwd als jullie naar de 
eindklassering van alle teams. Wij zien u graag bij 
SC Westervoort of 1 van de BASN-activiteiten.

Namens BASN,

MAURITS PELGRIM (VOORZITTER BASN) 

en overige bestuursleden, Jan Koers (secretaris BASN), 
Edwin Peters (penningmeester BASN), Mirjam Koenen 
(kleding), Patrick Gal, Bennie Heijmen en Paul Koenen.

Hoi dames en heren, jongens en meisjes,

scwestervoort.nl/basn/webshop
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OP DE BANK BIJ DE FAMILIE VAN  ENCKEVORT 
MET EEN KARIG KOPJE THEE..
Waar het bij de familie van Enckevort vooral om draait is de gezelligheid rondom het voetbal. Joey 
en Michel zijn echte voetballiefhebbers en genieten van de gezelligheid bij Sportclub Westervoort. 
Tessa en Roos gaan vooral voor die gezelligheid rondom het hele voetballen-gebeuren. Met vrienden, 
familie en bekenden een potje voetbal kijken maakt het voetballen leuk en gezellig. Daar hoort 
natuurlijk een drankje en hapje bij en daar doet de familie zelf graag aan mee, of ze voorzien 
anderen van een hapje en een drankje. Al spreekt het ene kopje thee, dat ik gekregen heb bij het 
afnemen van dit interview dit enigszins tegen.. maar oordeel vooral zelf! 

OP DE BANK BIJ 
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Even voorstellen:

Dochter Roos is 16 jaar en heeft 1,5 jaar in de MO15 
gevoetbald. Het voetballen zelf bleek toch niets voor haar te 
zijn, het was vooral heel gezellig om samen te zijn met 
vriendinnen. In de keuken en kantine kunnen ze altijd mensen 
gebruiken en daarom heeft Roos een tijdje in de keuken 
gewerkt, af en toe achter de bar en soms gaat ze met Michel 
mee om te helpen met trainen. Zoals laatst het G-team nog en 
tot aan de zomerstop helpt ze mee bij de MO15.

Zoon Joey is 18 jaar en speelt nu in zaterdag 
4-‘bier’ zoals hij zelf zegt. Joey is begonnen in de 
Champions League en al die tijd bleef hij het voetballen 
leuk vinden. Al merkte hij de laatste paar jaar door andere 
interesses, iets met meisjes maar vooral gezellig samen wat 
drinken met vrienden, dat zijn gedrevenheid in het veld 
minder werd. Dit zal zijn trainer van vorig jaar vast niet zijn 
ontgaan. Toen het idee werd geopperd om een 
vriendenteam op te richten hoefde Joey geen 2 keer na te 
denken en sloot zich daar graag bij aan. Daarom speelt hij 
sinds dit jaar in seniorenteam Zaterdag 4(-bier).

Moeder Tessa is 46 jaar en via Joey al vroeg 
verbonden met SCW. Tessa haar eerste activiteiten waren 
zoals bijna iedere ouder wanneer een kind op voetballen gaat. 
Toen Roos na haar voetbalcarrière in de keuken ging werken 
heeft Tessa eerst af en toe even geholpen in de keuken. Al snel 
stond ze er iedere zaterdag de hele middag omdat het nou 
eenmaal zo gezellig is bij SCW. Ze draait ook commissie-
diensten samen met Michel en helpt verder daar waar het 
nodig is, zoals bij toernooien als de oliebollencup ed.

Vader Michel is 50 jaar en wil eigenlijk dit keer op 
de achtergrond blijven, want zeg nou zelf: Wie kent 
Michel niet binnen SCW? Mocht er toch iemand zijn die 
geen idee heeft wie hij is hierbij in het kort: Michel is 
begonnen als trainer toen Joey in de F-jes voetbalde. Dat 
heeft hij zo’n 3 jaar gedaan, daarna coördinator middenbouw 
en actief in de jeugdcommissie. Deze jeugdcommissie werd 
later opgesplitst in Voetbalorganisatie en Voetbalzaken. 
Omdat Michel al heel veel deed en betrokken was in alles 
rondom het voetballen is hij het aanspreekpunt van 
Voetbalorganisatie geworden. Verder schrijft hij voor de 
Ballenvanger, voor de Socials van SCW, is scheidsrechter, 
voetbalt in 7x7, trouwe supporter van Heren 1 enz enz..

Zijn jullie voetballiefhebbers?
Joey is altijd al voor Ajax geweest, maar noemt zichzelf 
geen hooligan, aan aanstekers gooien doet hij zeker 
niet. Roos gaat vooral voor alle gezelligheid rondom het 
voetbal mee naar bv Vitesse. Tessa is geen 
voetballiefhebber, daar kan ze heel kort in zijn. Al is ze 
wel voor Oranje! Tessa en Michel woonden vroeger 
beiden naast een voetbalvereniging: Michel was er altijd 
te vinden ongeacht welke wedstrijd er gespeeld werd en 
Tessa… “niet” zoals ze zelf heel bondig zegt. Michel is 
zijn hele leven al “voetbalfreak” en ook fan van Ajax.

Waarom is SC jullie thuiscluppie, waar zijn jullie 
trots op?
Roos zegt gelijk “De sfeer!” Joey noemt de activiteiten 
die bij SCW georganiseerd worden, zoals het kijken van 
de EK/WK wedstrijden in de kantine en de 
kampioenswedstrijd van heren 1. Beide ouders sluiten 
zich hierbij aan.

Hebben jullie nog leuke anekdotes vanuit het 
SC voetbalverleden?
Die zijn er genoeg blijkt! Joey kon kampioen worden 
waarvoor alles geregeld was door de ouders. Helaas 
hebben de trainers en ouders het te spannend gemaakt 
voor de spelers waardoor ze “kansloos verslagen 
werden” volgens Michel. Tessa vond dat een leuke 
anekdote. Of Joey het daarmee eens is..?
Roos noemt het moment dat Weghorst in reguliere tijd de 
gelijkmaker maakte tegen Argentinië tijdens het afgelopen 
WK, de ontlading die in de kantine losbarstte was 
geweldig! Verder wordt genoemd: de pupillenweekenden, 
de wedstrijd Rico Verhoeven tegen Badr Hari kijken en 
daarna Bingo-en. Toen Joey in het ziekenhuis lag (dat was 
natuurlijk niet leuk) hielp Roos mee in de kantine en heeft 1 
Bingo meegedaan waarop ze gelijk de hoofdprijs won! Dat 
bleek een wedstrijdbal van Vitesse te zijn met 
handtekeningen van alle Vitesse-spelers. Die heeft ze aan 
Joey gegeven en hij heeft hem nog steeds! 

ebbers?
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OP DE BANK BIJ DE FAMILIE VAN ENCKEVORT

Dan een minder leuke anekdote: Joey was net hersteld uit 
het ziekenhuis en mocht weer voetballen. Hij speelde zijn 
eerste wedstrijd en Michel dacht ‘leuk, die ga ik fluiten!’ 
Tijdens een ingooi liep Joey op de bal af en Michel liep 
achteruit van de bal weg. Ze botsen tegen elkaar, Joey viel, 
brak zijn arm en lag vervolgens weer in het ziekenhuis!! Nu 
kunnen ze er gelukkig om lachen..

Waar liggen volgens jullie nog kansen en/of 
verbeteringen voor SCW?
Hier moet lang over nagedacht worden… eigenlijk kunnen 
ze alleen de velden noemen. Vooral het kunstgras- en het 
trainingsveld komen voor verbetering in aanmerking. Na 
nog langer nadenken worden de ballen genoemd van de 
toenmalige MO15… en de muziekapparatuur in de kantine, 
die is voor veel mensen moeilijk te bedienen.
Een ander verbeterpunt voor SCW zijn het actief zijn op en 
het onderhouden van de socials. Michel is degene die de 
meeste berichten plaatst op FB en Insta. Bij deze een 
oproep wie hierbij mee wil helpen om Reals te maken voor 
en te plaatsen op oa TikTok, Insta enz??

Hebben jullie een mening over het samengaan van SCW 
met AVW?
Deze meningen mogen anoniem blijven: De een is tegen 
met als reden dat er gevreesd wordt dat dit ten koste zal 
gaan van de sfeer die er nu heerst bij SCW. De ander gunt 
het AVW om ook bij een club te horen waar het zo gezellig 
is. Een ander vindt het niet meer dan logisch dat er een 
samenwerking komt in een betrekkelijk klein dorp als 
Westervoort om alle jeugd aan het voetballen te kunnen  
houden.

Wat komt er als eerste bij je op als je aan SCW denkt?
“Gezelligheid!” “Alles wat er geregeld wordt in de 
kantine.” “Blauwwit zijn”, “Trots op wat het Eerste heeft 
bereikt en hopelijk gaat bereiken in de huidige competitie.”
Deze laatste opmerking komt van Michel en daarom is hij 
ook medeorganisator, oftewel onderdeel van “de harde 
kern”, die al de festiviteiten rondom de wedstrijden van het 
Eerste organiseren: De bekendheid via de Socials, het 
reclamebord voor bij Van Essen, de fakkels voor aanvang 
van de wedstrijd, het kantinepersoneel, de DJ’s die er 
geregeld worden. Hij geniet ervan dat mensen hiervan 
genieten en geniet natuurlijk zelf net zo hard mee!

Tijdens dit interview zie ik Joey met regelmaat op zijn 
telefoon kijken dus ik vraag wat hij aan het kijken is: De 
bekerwedstrijd Feyenoord – Ajax met het bewuste 
aansteker incident. N.a.v. dit interview kunnen we met een 
gerust hart zeggen dat de Familie van Enckevort dit nooit 
zou doen. Het zal niet eens in ze op komen om iets naar 
spelers te gooien! Behalve misschien confetti en slingers 
omdat ze volop genieten van de gezelligheid en sfeer 
rondom het voetballen!

Michel, Tessa, Joey en Roos: bedankt voor jullie tijd 
voor het maken van dit interview. Met alles wat 
jullie voor SCW doen en de passie die jullie voor 
SCW hebben, ga ik het niet meer over dat karige 
kopje thee hebben. We wensen jullie nog veel 
gezellige voetbaljaren toe!

DOOR: ANOUSJKA
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HISTORISCH ARCHIEF

HISTORISCHE SPULLEN VOOR
HET HISTORISCH ARCHIEF
Zoals inmiddels bekend heeft Sportclub 
Westervoort sinds een aantal jaren een aparte 
commissie Historie. Deze zorgt voor het bewaren 
van documenten, krantenknipsels, foto’s, filmpjes 
en ander materiaal uit het verleden, zodat de 
geschiedenis van Sportclub zo levend mogelijk 
wordt gehouden.

Om dat te bereiken doet de commissie heel regelmatig 
oproepen om genoemd materiaal niet weg te gooien, maar 
aan te bieden aan één van de commissieleden. En deze keer 
was het één van de commissieleden zelf die aan kwam met 
een aantal bijzondere attributen. Het gaat om Jan Ubing, 
die op het punt staat van verhuizen en daardoor ook de 
zolder van zijn huis aan de Wolter Visscherstraat aan een 
grondige inspectie moest onderwerpen. 
En daarbij kwam hij mooie Sportclubspullen tegen. 
Zo is daar een trofee aangeboden aan alle spelers door de 
gemeente Westervoort vanwege het behaalde 
kampioenschap in de afdeling Arnhem. Met dat 
kampioenschap promoveerde men naar de vierde klasse 
KNVB.  

Voor datzelfde kampioenschap kreeg men ook een 
medaille, aangeboden door de spelers van het tweede 
elftal. Een mooi gebaar toch! 

In 1977 werd het eerste met Jan wederom kampioen en nu 
kreeg men een trofee van het bestuur. De schrijver van dit 
stukje heeft toen overigens ook dezelfde prijs ontvangen, 
maar die moet eerlijk bekennen dat hij niet weet of hij hem 
nog heeft.

En dankzij Jan gaat dat stukje geschiedenis nu dus toch 
niet verloren. Kijk verder nog eens naar de andere vaantjes, 
emblemen en speldjes. 

Allemaal mooie herinneringen aan een tijd die 
weliswaar achter ons ligt, maar die we dankzij dit 
soort dingen niet vergeten! Dus kijk thuis nog eens 
rond of je spullen hebt. 
We kunnen er eventueel foto’s van maken of 
scannen als je ze niet kwijt wil, maar deel het wel.  

DOOR: JOHN KEMPER, NAMENS DE COMMISSIE HISTORIE

ki h k oo

BAL03_2223_CC22.indd   33BAL03_2223_CC22.indd   33 05-05-2023   10:2305-05-2023   10:23



34 DE BALLENVANGER

EEN ELFTAL VRAGEN 

Dit keer hebben we een 11-tal vragen afgevuurd 
op een echte topper. Jens Deenen is een 
geweldige keeper en een aanstormend talent. 
Jens is beoogd keeper van Sc Westervoort 1. Los 
van geweldig keeper is Jens ook actief als trainer 
bij de JO10-1. Bovenal is Jens een spontane 
sociale kerel met wie het aangenaam 
communiceren is. 
Hoog tijd voor een nadere kennismaking!

JENS DEENEN

1Vertel eens iets over jezelf. Je leeftijd, je familie/
gezin, school en je hobby’s behalve voetbal.

Hoi! Ik ben Jens, 17 jaar en ik ben op dit moment keeper bij 
de JO19-1 van SC Westervoort. Naast voetbal heb ik nu een 
tussenjaar na het voltooien van de HAVO en werk ik veel in 
de supermarkt. In mijn vrije tijd ben ik regelmatig aan het 
sporten of lig ik thuis op de bank om Netflix of youtube te 
kijken. Hier woon ik met mijn ouders Frank en Janneke en 
mijn broertje Lars die ook bij SC Westervoort in de JO15-1 
voetbalt.

2Ben je geboren in Westervoort?
 Ik ben geboren in Arnhem in het ziekenhuis maar heb 

wel altijd in Westervoort gewoond.

3Vanaf welke leeftijd (team) voetbal jij bij 
sportclub? Al bij Champions League?

Ik ben op mijn 5e begonnen met voetballen in de 
Champions League.

4Kun je een hoogtepunt noemen van je 
voetbalcarrière tot nu toe? En misschien ook een 

dieptepunt?
Het hoogtepunt van mijn voetbalcarrière bij Westervoort is 
dat ik in januari dit jaar mee mocht met het eerste team op 
trainingskamp naar Torremelinos.

BAL03_2223_CC22.indd   34BAL03_2223_CC22.indd   34 05-05-2023   10:2305-05-2023   10:23



DE BALLENVANGER 35

5Hoe kwam je erbij om te gaan keepen?
In de F5 werd er nog elke wedstrijd geruild van keeper. 

De meeste spelers wilden na de eerste helft al niet meer 
keepen dus heb ik ze vaak in de rust overgenomen. Vanaf 
de F1 ben ik vast gaan keepen omdat het me best goed 
afging maar vooral ook omdat ik het zo ontzettend leuk 
vond. Dit geldt nu nog steeds.

6 Wat zijn je sterke kanten en je ontwikkelpunten?
Ik ben vooral een goede lijnkeeper en een 

meevoetballende keeper. Mijn ontwikkelpunten liggen bij 
het “meer en effectief coachen” ook wil ik beter worden 
met hoge ballen zoals corners en voorzetten.

7Van wie heb je veel geleerd?
In mijn jeugd heb ik veel geleerd van mijn keeperstrainer 

Erwin Hoogveld. Naast Erwin heeft Rob Stevens, diverse 
jaren mijn trainer, ook een grote rol gespeeld in het 
meevoetballen als keeper. Nu leer ik nog steeds veel. Onder 
andere van mijn keeperstrainer Jaap Terhaard en van mijn 
eigen trainer Wim Kamphuis.

8Heb je een doelstelling als voetballer? Wat wil je 
bereiken?

Uiteindelijk is het mijn doel om eerste keeper te worden bij 
het 1e team van SC Westervoort. Daarna zou ik het nog 
niet weten.

9Je staat onder de lat bij de JO19-1, bent aangehaakt 
bij het 1e, keept bij de JO23 en bent ook jeugdtrainer 

vd JO10-1. Is dat wel te combineren?
Het is een heel lijstje, maar goed te combineren. Ik breng 
wel veel avonden door op de club, maar dat vind ik 
absoluut niet erg! Thuis krijg ik wel eens te horen dat ik wel 
eens een avondje mag overslaan, maar afzeggen is voor mij 
geen optie.optie.

10Hoe vind je dat Sportclub Westervoort om gaat 
met jeugdspelers?

Dit vind ik een lastige. Maar als ik voor mijzelf spreek zie ik 
dat de club er goed mee omgaat en dat als er vragen zijn er 
altijd wel iemand te bereiken is. De dit jaar gestarte JO23 is 
een goede zaak. Het geeft jonge spelers de kans om te 
ontwikkelen en aan te haken bij de selectie. 

11Wat zijn je eerste ervaringen met het 1e?
Het niveau van het eerste is erg hoog. Ze staan niet 

voor niets bovenaan in de 3e klasse. Ik heb nu een aantal 
keren meegetraind met het 1e en een paar keer op de bank 
gezeten. Het is een serieuze groep maar zeker ook een heel 
gezellige groep. Dat laatste heb ik wel gezien toen ik mee 
mocht op trainingskamp naar Spanje. Ik heb erg genoten!

Wil je verder nog iets kwijt?
Voor de rest wil ik nog zeggen dat ik erg blij ben dat ik bij 
zo een mooie club voetbal!

Andersom kan Sportclub zijn handen dichtknijpen 
met een speler als Jens Deenen. Een jongen van de 
club met het hart op de juiste plaats. Wat zou het 
mooi zijn als we Jens straks op zondagmiddag 
onder de lat kunnen zien staan. In de tussentijd 
kunnen we nog van hem genieten in de JO19-1, een 
leuke talentvolle lichting. Voor degenen die nog 
nooit zijn geweest. Kom toch een keer kijken op de 
zaterdagmiddag! 

DOOR: MICHEL

BAL03_2223_CC22.indd   35BAL03_2223_CC22.indd   35 05-05-2023   10:2305-05-2023   10:23



36 DE BALLENVANGER

SCHEIDSRECHTER VAN HET KWARTAAL

De liefde voor het spelletje voetbal zit er al van 
kinds af aan in: Will is in zijn vroege jeugd 
begonnen met voetballen en is op dit moment, 
na zijn pensioen, als scheidsrechter nog steeds 
met het spel bezig. Ook al woont hij niet in 
Westervoort, Will heeft ontzettend veel 
waardering voor de inwoners en dan vooral voor 
SC Westervoort. Hieronder lees je waarom…

WILL BEEKHUIZEN

Zou je eerst wat over jezelf willen vertellen?
Ik ben Will Beekhuizen, geboren in Oosterbeek op  
30-08-1955. Op 12-jarige leeftijd ben ik verhuisd naar 
Arnhem. Daar heb ik gewoond tot mijn huwelijk met Tine. 
Samen zijn we in Huissen gaan wonen, waar we 2 kinderen 
kregen, Veronique en Sander. Na 7 jaar Huissen zijn we in 
Zevenaar gaan wonen en daar wonen we nog steeds met 
veel plezier.
Ik ben 43 jaar werkzaam geweest in de bedrijfsisolatie en 
nu anderhalf jaar met pensioen.
De kinderen zijn het huis uit en we zijn ondertussen 3 
kleinkinderen rijker.

Heb je zelf gevoetbald? Hoe heeft je voetbal loopbaan 
er uit gezien?
Ik heb tot mijn 45e gevoetbald. Begonnen bij de Bilderberg 
Oosterbeek in de jeugd en vanaf de senioren altijd in het 
eerste. Tot ik op 28-jarige leeftijd tijdens een wedstrijd mijn 
been op 3 plaatsen brak.. Toen was het helaas over en uit.
Jaren later ben ik weer begonnen met hardlopen, en heb 
zelfs een keer de marathon van Utrecht gelopen. Daarna 
toch weer gaan voetballen bij O.B.W., zoals gezegd tot mijn 
45e jaar.

Waarom ben je gaan fluiten?
Door toeval ben ik gaan fluiten. Ik was 46 jaar toen ik mijn 
eerste wedstrijd floot.
Er was een keer geen scheids bij de jeugd en heb ik die 
wedstrijd gefloten. Dit was een zeer leuke ervaring en dus 
ben ik vaker bij de jeugd van O.B.W. gaan fluiten. Om meer 
kennis op te doen heb ik een cursus gedaan bij de K.N.V.B. 
en ben ik voor de bond gaan fluiten. Ik heb ook nog een 
cursus vlaggen gedaan maar was niet mijn ding. 

Wat vind je het leukst aan scheidsrechter zijn?
Het scheidsrechter zijn vind ik leuk door de spanning van de 
wedstrijd en omdat ik het spelletje nog steeds leuk vind.

Wat is je leukste ervaring als scheidsrechter? En wat 
is je minste leuke ervaring als scheidsrechter?
Mijn leukste ervaring is dat mijn fluiten gewaardeerd wordt 
en ik soms een compliment krijg, ha ha.
Mijn slechtste ervaring was een paar jaar geleden bij een 
wedstrijd bij O.B.W.
Ik moest de wedstrijd staken, omdat spelers met elkaar op 
de vuist gingen.
Ik was op weg naar de kleedkamer en werd achterna 
gezeten door een aantal spelers van de tegenpartij. Omdat 
ik niet werd beschermd door iemand van O.B.W. moest ik 
echt de kleedkamer invluchten. Daarna heb ik een paar 
maanden niet willen fluiten. De lol was eraf.

Het scheidsrechter zijn vind ik leuk 
door de spanning van de wedstrijd
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Hoe ben je als scheidsrechter bij SC Westervoort 
terecht gekomen?
Ik ben bij Westervoort terecht gekomen door oud collega 
Harry Wanders.  
Harry vroeg me een keer bij Westervoort te gaan kijken en 
het ging toch weer kriebelen.. Vervolgens ben ik bij 
Westervoort gaan fluiten.

Praat je thuis nog wel eens na over een wedstrijd die 
je gefloten hebt?
Na de wedstrijd praten mijn vrouw en ik altijd na over de 
wedstrijd.

Heeft er iemand als voorbeeld gediend waardoor je 
bent gaan fluiten?
Niet echt eigenlijk.. Mijn mening over bekende 
scheidsrechters is dat zij het wel makkelijker hebben met de 
VAR.

Heb je een voorkeur voor bepaalde teams? Bv jeugd of 
senioren?
Mijn voorkeur is fluiten van senioren of JO19.

Ik hoorde van Etienne dat je sinds begin februari hersteld 
bent van een blessure en je eerste wedstrijd weer gefloten 
hebt na je revalidatie. Kan je hier iets meer over vertellen?
Mijn blessure was een gescheurde binnenband in de 
linkerknie. Tijdens het herstel kreeg ik een ontsteking in 
mijn enkelgewrichten. Ben nu op de weg terug, alleen de 
kracht in mijn been is nog maar 60 procent.
De eerste keer fluiten na deze blessure was wel weer 
spannend maar het ging redelijk, mede door de steun van 
Etienne. Tijdens de wedstrijd voelde het echt top om weer 
op het veld te staan, het fluiten heb ik erg gemist merkte ik.

Hoe is het om scheidsrechter bij SC Westervoort te zijn?
Scheids zijn bij Westervoort is erg leuk, ik word er echt 
gewaardeerd.

Hoe verloopt de samenwerking met de andere 
scheidsrechters, is het een leuk team om mee te werken?
De samenwerking met de andere scheidsrechters is prima, 
vooral met Etienne, bij hem kan ik altijd terecht.

Wat zou er verbeterd kunnen worden voor de 
scheidsrechters binnen SC?
Dat alle scheidsrechters van SC Westervoort samen trainen 
is voor mij een verbeterpunt.

Hoe zou jij jonge spelers enthousiast willen maken om 
scheidsrechter te worden?
Jongeren die misschien willen gaan fluiten een poosje met 
een ervaren scheids mee laten lopen.

Wil je zelf nog iets toevoegen als aanvulling op dit 
interview?
Ik wil mijn waardering uitspreken over SC Westervoort, hier 
zijn nog normen en waarden.
De teams hebben respect voor de scheids en al kennen ze 
je goed, de spelers maken daar geen misbruik van in het 
veld!

Dank je wel voor het interview Will! We wensen je 
een hele goede gezondheid toe zodat je nog jaren 
plezier kan beleven aan je liefde voor het spelletje 
voetbal, maar natuurlijk ook om lekker van je 
pensioen te genieten! 

DOOR ANOUSJKA

De teams hebben respect voor de 
scheids en al kennen ze je goed, de
spelers maken daar geen misbruik van
in het veld!
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DE STELLING

HET 4-FASENVOETBAL 
IS EEN VERBETERING 

VOOR DE 
JEUGDCOMPETITIES

Heico de Roos
Ja, qua niveau wel. De 
niveaus komen steeds meer 
bij elkaar en daar worden 
de pupillen alleen maar 
beter van. Alleen is het wel 
gek dat je 4x per seizoen 
kampioen kan worden. Dit 
zijn we niet gewend vanuit 
vroeger. 

Ronnie Vink
Vind ik wel, ik denk dat je bij 
gelijkwaardige tegenstanders 
eindigt. Dit maakt het voor de 
jeugd een stuk leuker. 

Stephan Peters
Het is zeker een vooruitgang, het zorgt ervoor dat de jeugdteams beter op 
elkaar afgestemd zijn. Zo krijg je betere en competitievere competities. Dit is voor de 
jeugd leuker en uitdagender. 

Bob Jansen
Nee, voor ons meidenteam niet. Ze blijven elke keer in 
dezelfde klasse. Voor sommige meiden ontbreekt dan de 
uitdaging. Voor de jongens is het wel een goede 
vooruitgang.

R
V
g
e
j

d bl

Koen de Wijs
Het 4-fasen model vind ik een prima uitkomst.

Door vaker te herindelen speelt ieder uiteindelijk tegen 
gelijkwaardige tegenstanders. Hiermee voorkom je grote 

uitslagen. Dat je 4 keer kampioen kan worden is ook 
positief.
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PUPIL VAN DE WEEK

DAT ER VEEL WAARDERING IS VOOR DE “PUPIL VAN DE WEEK”
HEBBEN GERDA DAHM EN ANNELIES KAMPSCHREUR ENKELE WEKEN 
GELEDEN ONDERVONDEN
Bijgaande kaart werd door Daan Bosveld, die pupil van de 
week was bij de thuiswedstrijd van sportclub tegen Pax, 
aan de dames gestuurd, die er zeer mee verguld waren. 

Ook bezocht Daan op dinsdagavond de training van het 
eerste elftal en overhandigde een chocolade paasattentie 
aan het eerste elftal met staf.
Ook de mannen van het eerste konden dit ten zeerste 
waarderen. 

Zij begeleiden de pupil altijd met heel veel plezier voor, 
tijdens en na de wedstrijd.
In de bestuurskamer, waar de pupil altijd gehuldigd wordt, 
is er met name bij de besturen van bezoekende clubs en 
scheidsrechters heel veel waardering voor de wijze waarop 
bij sportclub een pupil in het zonnetje wordt gezet. 

Hulde aan Annelies en Gerda, die de pupil bij elke 
thuiswedstrijd onder hun hoede nemen.

NVANGER

Carnavalsmoment
ballenvanger redactie

Mounir in volle actie

Spelmoment van de uitwedstrijd 

van sportclub bij VVO

Foto van het kwartaal
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TEAM IN HET VOETLICHT 

ZATERDAG 4, HET JONGSTE SENIORENTEAM  
VAN SC WESTERVOORT!

In September 2022 was het zo ver: Het jongste 
seniorenteam van SC Westervoort speelde zijn 
eerste wedstrijd. De resultaten van Zaterdag 4 
zijn op dit moment niet van belang. Dat deze 
groep vrienden lekker met elkaar kunnen 
voetballen is dé reden dat Zaterdag 4 opgericht 
is.

Hoe Zaterdag 4 is ontstaan…
Iedereen weet hoe het gaat, aan het einde van ieder 
seizoen beginnen de spanningen weer op te lopen wie bij 
wie in het team komt en welke teams er komen. Slapeloze 
nachten voor veel spelers en een enorme puzzel voor 
trainers en jeugd-coördinators van een voetbalvereniging. 

Zo ook voor de jongens van de JO19, al betwijfel ik of ze 
slapeloze nachten hebben gehad, daar zijn ze te oud voor 
zou je denken. Toch konden zij zich niet vinden in de 
voorgenomen indeling, een aantal zou doorstromen naar 
senioren en een aantal zou in de JO19 blijven. Al snel 
kwamen ze met het idee een eigen seniorenteam, het 
welbekende vrienden-team, op te richten zodat ze bij elkaar 
konden blijven. Zo gezegd zo gedaan zou je zeggen.. dat 
bleek toch iets lastiger te zijn. SC Westervoort heeft nou 
eenmaal regels/richtlijnen waar een team aan moet 
voldoen. Gelukkig kregen ze hulp van rots in de branding 
Gerrit van der Laan. Op de vraag wat er goed geregeld is bij 
SC werd er geantwoord: “Gerrit van der Laan”. Hij heeft er 
vooral gezorgd dat de overgang van jeugd naar het 
Zaterdag 4 team soepel is verlopen.
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Hoe gaat het in de praktijk met Zaterdag 4…
Het team bestaat op papier uit 20 spelers, waarvan er zo’n 
13 à 14 spelers de wedstrijden kunnen spelen. John, Thymo 
en Quinten zitten het langst bij elkaar in een team, vanaf de 
E-tjes, oftewel de JO11. Veel spelers voetballen al sinds de 
Champions League bij SC, zoals onder andere Seb, Joey, 
Sem, Brent, John en Quinten, we komen zelfs op bijna de 
helft van het team die al vanaf hun vroegste jeugd 
voetballen! Buiten het veld gaan ze ook veel met elkaar 
om: samen sporten, samen stappen en zoals echte 
“Westervoortse lui”: samen Carnaval vieren! Alaaaf!!
Gerrit is officieel de trainer, maar ivm zijn werk kan hij 
helaas niet bij de trainingen aanwezig zijn. De mannen 
regelen daarom de trainingen zelf. Die bestaat voornamelijk 
uit positiespel, schieten/afwerken en afsluiten met een 
partijtje. Doel is vooral op elkaar ingespeeld geraken. Vanaf 
dit jaar trainen ze 1 keer per week, vorig jaar was dat 2 
keer per week. Dit is een bewuste keuze van de mannen 
zodat ze bv kunnen werken of naar de sportschool kunnen 
gaan.
Bij de wedstrijden is Marcel, vader van Jeroen, bijna altijd 
aanwezig en hij is het vaste aanspreekpunt. Toch regelen ze 
ook bij de wedstrijden alles zelf zoals wie er in de wissel 
begint en wie er gewisseld wordt. “Als er goed 
gecommuniceerd wordt dan loopt het allemaal vanzelf 
goed”, wordt er gezegd.

Hoe verloopt de competitie…
“Niet best” wordt er geantwoord. De 2 bekerwedstrijden 
gingen heel goed, die hebben ze beide gewonnen! Daarna 
begon de gewone competitie en werd het zwaar. Op dit 
moment staan ze ergens onderaan, maar zeker niet als 
laatste! Het doel is om 8e te worden in deze competitie: 
dat houdt in dat er nog 1 à 2 wedstrijden van de 12 
gewonnen moeten worden, dus dat moet haalbaar zijn!
Het grote verschil t.o.v. vorig jaar is de manier van spelen 
door de tegenstanders. Deze zijn vaak al langer actief in de 
seniorencompetitie, zijn wat ouder waardoor ze fysiek 
sterker zijn en op elkaar ingespeeld. Dat zijn dan ook de 
aandachtspunten voor Zaterdag 4: De conditie opbouwen, 
fysiek sterker worden en veel wedstrijden spelen zodat ook 
zij op elkaar ingespeeld raken. Voetbaltechnisch kunnen ze 
meekomen met de tegenstander vinden ze zelf, maar op dit 

Beste lezers: Willen jullie niets missen van de 
ontwikkelingen van het jongste seniorenteam 
‘Zaterdag 4’? Volg ze dan vooral op Instagram 
account “scw.zaterdag4”!

moment is de sterkste eigenschap van Zaterdag 4 de 
hechte band die ze met elkaar hebben. 

Het lid zijn bij SC Westervoort…
De algemene mening is: Dit bevalt goed! Daar moet bij 
gezegd worden dat er eigenlijk weinig tot geen 
vergelijkingsmateriaal met andere verenigingen is.
Veel zaken zijn goed geregeld bij SC: Zo is er altijd een 
scheidsrechter tijdens de wedstrijden, zijn de tenues en de 
ballencontainer geregeld, maar vooral: “Gerrit is goed 
geregeld!” Gerrit blijkt, vooral bij de opstart van Zaterdag 
4, een rots in de branding te zijn voor de mannen.
Wat een verbeterpunt van SC is, is de trainingstijd. Ze 
zouden best langer dan 1 uur willen trainen. Al geven ze 
zelf aan dat het op korte termijn zou helpen als iedereen op 
tijd aanwezig is zodat ze daadwerkelijk gebruik kunnen 
maken van dit uur.
Vrijwilligerswerk wordt nog weinig gedaan door de spelers. 
“We vullen vrijwillig de kassa in de kantine van SC aan”. 
Dat doen ze trouw iedere donderdag en eventueel op 
zaterdag na een thuiswedstrijd en dat is natuurlijk heel 
goed voor het voortbestaan van SC Westervoort!
De Ballenvanger wordt door iedereen gewaardeerd. De een 
leest hem van begin tot eind uit, de ander bladert er 
doorheen en leest wat zijn interesse heeft en weer een 
ander kijkt vooral de plaatjes alsof het een stripboek is. 
Als laatste wil Zaterdag 4 vooral Marcel en de 2 andere 
trouwe fans bedanken die altijd bij iedere wedstrijd 
aanwezig zijn! 

Zaterdag 4 bedankt voor dit interview! We hopen 
dat jullie je doel dit jaar bereiken, maar vooral dat 
jullie in de toekomst volwaardig meedraaien en 
zelfs kampioen worden!  

DOOR ANOUSJKA
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Prijspuzzel
Stuur de oplossing vóór woensdag 14 juni naar de 
redactie op het e-mail adres: 
ballenvanger@scwestervoort.nl
De winnaar wordt gepubliceerd in de volgende 
ballenvanger en ontvangt een cadeaubon ter waarde van 
€10, te besteden in onze webshop. De prijs wordt thuis 
bezorgd.

Uitslag prijspuzzel Ballenvanger nr. 2:
Gelukkig Nieuwjaar

De puzzel is dit keer gewonnen door:
Levi Teunissen

Pupillen / Junioren / Senioren / keepers / kader

Woorden afstrepen:

AANVALLER

BUITENSPEL

DOELPUNT

HOEKSCHOP

INGOOIEN

JUICHEN

KAMPIOEN

KEEPER

MIDDENVELDER

SLIDING

STADION

TENUE

VELD

VERDEDIGER

VOETBAL

WEDSTRIJD

Oplossing:

DE BALLENVANGER 43

VOETBAL WOORDZOEKER

WIN EEN 
CADEAUBON

VAN € 10
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VAN F1 NAAR MO11

Eindelijk ging het dan gebeuren, we stapten op 
de parkeerplaats in de Opel Kadett van Wim 
Stevens, op weg naar ons allereerste 
kampioenschap in ons leven. Ik weet het nog als 
de dag van gisteren, we speelden om 08.30u uit 
tegen het altijd lastige Marhaba uit Elderveld en 
hadden aan één puntje genoeg. 

Jorne, Arend, Vincent, Robbie, Bart, Jeroen, Ivo, Mirco en ik 
waren de jongens die het in de lente van 1987 moesten 
gaan doen. De voorbereiding was zoals altijd, gewoon 
lekker gemoedelijk verzamelen op de parkeerplaats alwaar 
de geweldige leidster Simone Kemper samen met de al 
eerder genoemde trainer Wim Stevens ons op stonden te 
wachten. Vervolgens vertrokken we met 5 jongens, zonder 
gordel om, op de achterbank, genietend van de geuren van 
het heerlijke “Sjekkie” van Wim richting Arnhem. Voor de 
notoire zeurpieten onder ons: met een sjekkie op de lip 
zonder gordel 5 kinderen vervoeren in een Opel Kadett, kan 
dat wel? Ja mensen, dat kon toen gewoon, dat was heel 
normaal. Ik vraag me eerlijk gezegd nu nog wel eens af of 
de asbak in die auto, überhaupt wel dicht kon, maar dat 
terzijde. Het allerbelangrijkste, wat ik vooral nooit meer zal 
vergeten is wat voor een aardige man Wim Stevens was! 
De wedstrijd eindigde in een 2-3 overwinning en we waren 
de terechte kampioen in de 3e klasse B van de F pupillen. 

Na een mooie ereronde doken we de kleedkamer in, gingen 
snel douchen om vervolgens weer terug te keren richting 
Sportpark Naederhuyse waar we ontvangen werden door 
Tiny met een heerlijke friet met frikandel en appelmoes. De 
dag werd feestelijk afgesloten met een rondje op een ware 
huifkar door heel Westervoort. Mijn allereerste 
kampioenschap, ik zal het nooit en nooit meer vergeten. 

Eindelijk ging het dan gebeuren, ze stapte op onze oprit in 
de Opel Mokka op weg naar haar allereerste officiële 
kampioenschap in haar leven. Ze weet het nog als de dag 

COLUMN FRANK
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van gisteren, ze speelden om 09.45u thuis tegen het 
altijd lastige RKHVV uit Huissen en hadden aan één 
puntje genoeg. Roos, Jill, Amy, Josh, Tatum, Fajah, Mae, 
Fayenne, Jasmijn, Hayley, Iris, Julie en Puck zelf, waren 
de meiden die het op 18 maart 2023 moesten gaan 
doen. De voorbereiding was, zoals altijd, lekker 
gemoedelijk. Toen ze aankwam op de club werd ze 
hartelijk ontvangen door de geweldige leidster Pascalle 
de Roos, stagiaire Milou Lippinkhof en tactisch 
fenomeen Bob Jansen. Vervolgens vertrok ze met haar 
12 vriendinnen, richting kleedkamer 4, om zich op te 
maken voor de kraker. 
De wedstrijd eindigde in een 4-3 overwinning. De 3 
tegendoelpunten waren onhoudbaar, ze krijgen immers 
keeperstraining van Iris van Essen, dus daar ligt het niet 
aan. Mede oorzaak hiervan is waarschijnlijk omdat de 
tegenstander met maar liefst 8 (!) dispensatiespelers 
speelde. 
Ze waren de terechte kampioen in de 1e klasse B van de 
MO11. Na een mooie erehaag van ouders doken ze de 
kleedkamer in om vervolgens in de kantine ontvangen te 
worden door Tess Grob met een heerlijke friet met 
frikandel of kroket met mayonaise. Complimenten voor 
de perfecte kantine coördinatie Linda!  De dag werd 
feestelijk afgesloten met het aansnijden van een heuse 
taart gemaakt door Lisette, die als klap op de vuurpijl 
samen met Aafke en Marieke die ochtend extra vroeg 
waren opgestaan om de kampioenswedstrijd bij te 
wonen. Fantastisch meiden!! Het allereerste 
kampioenschap van Puck op de mooiste dag van het 
jaar. Ze zal het nooit en nooit meer vergeten. 

Eén keer in de twee weken speelt de MO11 thuis 
om 09.45u, jullie zijn allemaal van harte welkom 
om te komen kijken. Als er interesse is om met 
een uitwedstrijd mee te gaan, laat het ons op 
tijd weten, want de bus zit altijd vrij snel vol. 

GROETJES, FRANK

scwestervoort.nl/basn/webshop
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STRIP
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Aart Willemsen Installatieservice
Aerofil Zonwering B.V.
Arnhemse Wegenbouw B.V.
Autoglasteam Westervoort
Barberhouse Westervoort
Berings ICT diensten
Berings Training & Consultancy
Bodywear Superstore
Café de Schoof
Candea College
Cigo, J. van Wijnen
Comafin Franchise B.V.
Coockson Brandbeveiliging
Daliz Holding B.V.
De Tovenier
Feestcentrale
Frieswijk & Company
Garage Lammers
Hair by Leo
hart for her

Hobbycentrum Evers
Huis ter West
Jansen Tractoren
JANFLEUR Arnhem
Joop van Oort Grondwerken
JOWI Transport
J. Evers Bouw
Koenders Totaalbouw
KVIK Duiven
KWD
Mastermate Brinkman
MH Tekenwerk
Mobiele Eetheid
MvdS Geveltechniek
Notarissen Swetselaar
Petra Koenders Voetverzorging
Photomy
Praktijk voor Fysiotherapie van der Vliet
Pranger Bouw 
René Wigman Transport

S&S Woningstoffering Westervoort
Siebenheller Bouw
Slagerij Hetterschijt
Taxi Linsen
Ten Donkelaar cs Administraties & Advies 
B.V.
Van den Brink Onderhoudsbedrijf
Van Essen Sierbestratingen
Vectori.nl
Vitaro
t Wencop Hoveniers
Willems Bouwonderneming

OVERIGE SPONSORS

ABCO Beveiliging
AB / Inbev
Advieskring voor Hypotheken
Autobedrijf Bas Bloemberg
Boeketterie ‘t Hoekje
Bordbusters
Bouwman Schilderwerken
Brasserie Hugo's Westervoort
Club van 100
De Koningspleij
DenneD
Drukwerk Planet
Faas Audiovisuele Dienstverlening
Gaba Makelaars
Gerard Siebenheller, Dak- en Zinkwerk

Hoefsmederij Gal
International Welness Resorts ‘Veluwse 
Bron’
Intersport Luising
Jan Jansen Bouwkundig Adviseurs
Jan van Leur, Dak- en Gevelwerken
K&R Services BV
Bakkerij Koenen 
Koffie van Fred
KSPB Keukens
Liemers Fietsen
Mediaz
Metron Bouwadvies
Parallel Accountants & Adviseurs
Pelgrim B.V.

PeMa Consultancy B.V.
Perfetto Asbestos Removal B.V.
PontMeyer Arnhem
Restaurant Nieuwe Tijd
Sanicompany 
S.E.S.N.
Sjoerd Design
Sportclub Westervoort
Sportstroom
Trainingskampen.nl
Van Altena Groothandel Wijchen
Van Essen Banden
Velco Huissen
Wieleman Zalencentrum
W. van den Hatert V.O.F.

BASN LEDEN
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BOVENSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: MAX POTHOVEN, BRIAN BAAIJENS, MARTIJN KLEIN-HOLTE, MOUNIR AMEZRINE, GERRIT VAN DER 
LAAN, JULIAN HENSEN, MANU RICHARDSON, SYLVANO HENDRIKS, TIM HENDRIKS
MIDDELSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: ROWIN SOEKHLAL, CHRISTIAN MARTINEZ VAN GRIEKEN, UGUR CAKIR, PELLE GERRETZEN, WOUTER 
STEVENS (K), RONNIE SESSINK (K), GERARD SMINK, HEIN SMINK, DENNIS KOENEN, MICHEL NASS

ONDERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: CAS VAN WIJHE, TYCHO KAAK, MARCO BENDERS, WIM BLEIJENBERG, FERRY VAN DER MEIJ, BOY 
VAN BARNEVELD, JOEP GERRETZEN.

LINKS OP DE FOTO: EDWIN PETERS (SPONSOR PEMA CONSULTANCY), 
RECHTS OP DE FOTO: MIRJAM KOENEN (SPONSOR BAKKERIJ KOENEN)
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